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25 lipca 2016

Wspólnie o wschodniej obwodnicy Kielc

O możliwościach realizacji koncepcji wschodniej obwodnicy Kielc rozmawiali dziś w



Wspólnie o wschodniej obwodnicy Kielc | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Wspólnie o wschodniej obwodnicy Kielc |
2

Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego wicemarszałek województwa
świętokrzyskiego Jan Maćkowiak, dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich
Damian Urbanowski oraz prezydenci, burmistrzowie i wójtowie gmin, przez które ma ona
przebiegać.

– Najpierw spotkaliśmy się z panem wiceprezydentem Tadeuszem Sayorem, a dziś
zaprosiliśmy również panów aby wspólnie zastanowić się, jakie projekty dotyczące tego
rozwiązania komunikacyjnego możemy razem zrealizować. Interesuje nas panów spojrzenie
na planowaną inwestycję, to, jak wyglądają plany zagospodarowania przestrzennego w
panów gminach, czego spodziewać się ze strony mieszkańców i jakie problemy możemy
napotkać – mówił, rozpoczynając spotkanie, wicemarszałek Jan Maćkowiak.

Uczestniczyli w nim wiceprezydent Kielc Tadeusz Sayor, burmistrz Daleszyc Dariusz
Meresiński, wójt Gminy Masłów Tomasz Lato oraz wójt Gminy Morawica, Marian Buras.

Koncepcje przedstawili dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich Damian
Urbanowski oraz Tomasz Zboch z Biura Planowania Przestrzennego Urzędu Miasta w
Kielcach.

– Mamy koncepcję budowy drogi wojewódzkiej i chcemy by ten 11-kilometrowy odcinek był
już projektowany wspólnie z Miejskim Zarządem Dróg. Projektowanie może zająć około 2 lat
i chcemy umieścić tej projekt w Programie – wyjaśniał Damian Urbanowski, dyrektor
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.

– To bardzo cenna inicjatywa, wyczekiwana również przez mieszkańców naszej gminy i
jesteśmy do niej przygotowani – powiedział o spotkaniu wójt Gminy Morawica, Marian
Buras.

– Dobrze, że spotkaliśmy się w tak szerokim gronie, w którym wspólnie możemy zastanowić
się nad opcjami, a następnie podjąć pracę w naszych gminach by wypracować najlepsze
rozwiązania – dodał Tomasz Lato, wójt Gminy Masłów.
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